
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op de door de fractie van PVV, de heer  

D. Ram, gestelde vragen ex art. 36 RvO over langdurige drugsoverlast aan de 

Zaagmuldersweg. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

 

1. Is het college van B&W op de hoogte van de langdurige problematiek?   

 

Ja, wij zijn op de hoogte van meldingen van bewoners uit deze flat. De meldingen zijn 

bekend bij het Meldpunt Overlast & Zorg en besproken in de casustafel.  

 

2. Deelt het college de zorgen van de bewoners?  

  

Wij vinden het vervelend dat de bewoners van de flat zo veel overlast ervaren. Wij 

geven hier dan ook prioriteit aan. De gemeente heeft een woonoverlast-coördinator die 

bij ernstige woonoverlast kan adviseren en waar mogelijk bestuurlijke maatregelen in 

kan zetten. Samen met de woningbouwvereniging, politie en WIJ-Groningen zetten 

wij in op het stoppen van de overlast en het voorkomen van nieuwe incidenten.    

 

3. Hoe gaat het college deze problemen op korte termijn oplossen?  

 

Daar zijn wij druk mee bezig. Woonoverlast is vaak niet direct op te lossen. Ten eerste 

bekijken wij met de woningbouwvereniging wat de mogelijkheden zijn. Zij 

onderzoeken of ze aanvullende huurvoorwaarden op kunnen leggen. Ook bieden we 

preventieve zorg aan via WIJ-Groningen. Tevens besteedt de wijkagent extra aandacht 

aan deze flat door meer te surveilleren en in gesprek te gaan met bewoners. Iedere 
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situatie vraagt vaak een andere aanpak. Dat maakt dat wij actief samenwerken met 

meerdere partijen om een zo goed mogelijke oplossing te vinden.  

 

4. Is het college bekend dat er vertrouwelijke informatie is gelekt aan de 

veroorzakers? En begrijpt het college dat dit leidt tot extra gevoelens van 

onveiligheid?   

 

Nee, wij zijn hier niet mee bekend. Wij begrijpen dat dit nadelige gevolgen kan 

hebben, daarom gaan wij altijd zorgvuldig met informatie om. 

 

5. Het college heeft als beleid dat iedereen veilig kan wonen zonder 

burenoverlast, tegelijkertijd streeft het college naar meer inclusiviteit in de 

wijk met als gevolg dat dit soort drugsoverlast kan ontstaan. Ziet het college de 

tegenstijdigheid van deze uitgangspunten? Zo nee, waarom niet?   

 

Ja, wij zien dit spanningsveld. Hier wordt binnen het Nationaal Programma 

Leefbaarheid en Veiligheid aandacht aan besteed. Voorbeeld hiervan is de 

stratenaanpak. In deze aanpak werken de partners zoals politie, gemeente, 

woningbouwverenigingen en WIJ-Groningen nog intensiever samen om te zoeken 

naar ‘doorbraken’. Elke dag werken medewerkers van onze partners samen met 

bewoners aan het verbeteren van de leefbaarheid en het terugdringen van 

onveiligheidsgevoelens.   

 

6. Bij een terugtrekkende overheid worden de problemen neergelegd in de 

samenleving. Kijkt het college ook naar de draagkracht en draagvlak van een 

flat of straat om deze problemen te kunnen dragen?  

 

In eerder genoemde ‘stratenaanpak’ is aandacht voor de balans tussen draagkracht en 

draagvlak van straten, buurten en wijken. Daarbij moet wel opgemerkt dat de 

samenleving niet maakbaar is. Er zullen in de samenleving altijd problemen 

voorkomen en dilemma’s spelen. Juist door de samenwerking met bewoners en 

partners zoeken we naar oplossingen.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.   
 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
 


